
Referat af møde i Baaring Banke Lokaludvalg 

Placering: Båring skole 

Dato: 22/4 2025 

Klokkeslæt: Kl. 19.00 – Ca. 21.00 

Deltagere: Line Busk Hauptmann, Jens Andersen, Per Eriksen, Alex Buchwald, 

Amalie Bergholdt, Ditte Sisseck, Marianne Kyed. 

Afbud: Stefan Nielsen. 

Interesseret gæst: Mathilde Eriksen. 

 

- Godkendelse af referatet  

Referatet er godkendt. 

 

- Presentation af udvalgets medlemmer.  

Bordet rundt med præsentationer af og for hinanden af 

hensyn til de nye omkring bordet, og lidt omkring 

udvalgets arbejde. 

 

- Tanker/forventninger til det kommende år 

Generel drøftelse af udvalgets virke og aktiviteter. 

 

- Økonomi     

Driftstilskuddet på 8000 kr. fra kommunen fik vi d. 10. 

april. Udgifterne til velkomstfolder (postkasse der skal 

hænge i Brugsen) er 129 kr.  

 

- Status på Home Stay 

Vi er oppe på 10 til 15 sovepladser, vi skal have lavet 

præsentationer af værter og værelser, og løsningen med 

hensyn til betaling, så opretter Amalie og Marianne 

mobilboks til konceptet. Vi skal have fundet ud af hvordan 

vi bliver linket op til klima-arrangementet. HUSK 

overskuddet fra arrangementet bliver givet tilbage til 

fællesskabet, til endnu ikke bestemt projekt. 

 

 



Side 2 

 

  

- Bysynet d. 28. april kl. 15.00, gennemgang af 

de ting, vi gerne vil drøfte med kommunen, der er 

sendt en liste til Vibeke.  

Trafikken omkring skole og brugs. 

Krydsene ved Kærbyvej og Kirkestrædet, når de skal ud på 

Byvejen. 

Hastigheden på Byvejen og Middelfartvej 

Mængden af tung trafik igennem byen på Byvejen 

Saunabadeklub 

Cykelsti langs Hedegårdsvej 

Klima, miljø og biodiversitet 

Lommeskov 

Udvidelse af børnehuset, fordi ikke alle små lokale børn 

kan i øjeblikket blive passet lokalt. 

      

- Status på IT 

Vi diskuterer fortsat med Ballum IT om vilkårene i vores 

it-samarbejde, i lokaludvalget synes vi, at det er for 

voldsomt, at it-platforme og support til Båring Nyt spiser 

60 % af vores budget. 

Jens og Line afholder møde med Båring Nyt. 

 

- Status solcellepark Kærbyholm 

Projektet er skrinlagt 

- Status på byggetilladelse til fællesskabshus 

Vi venter så stadig på byggetilladelsen fra Middelfart kommune til Real Dania 

huset, og det har vi snart gjort i et år ! 

Orientering fra deltagerne i 

konferencen ”Landsbykirkens Fremtidige rolle” 

Line var afsted, hvor vores menighedsråd i øvrigt også 

deltog. Der havde været mange forslag til hvordan man 

kunne bruge kirkerummet noget mere. 

Mange af tingene gjorde vi dog allerede her i 

Båring/Asperup, men der skal fortsat være fokus på 

hvordan aktiviteter kan nytænkes ind i kirkens rum. 

 

- Opfølgning på LUPen er der noget vi skal 

hjælpe igang? 



Side 3 

Der har været henvendelser omkring det at skabe et    

fritidstilbud 1 til 2 gange om ugen til børn i 4 og 5 klasse, 

Jens tager en snak med Henrik 

 

- Eventuelt  

Forespørgsel om at arrangere historiske foredrag. 

Dialogmøde med de andre Lokaludvalg i kommunen d.  6. 

maj i Strib, husk tilmelding d. 4 

 

Næste møde 

3 juni kl. 18.00 ved Molen, vi tager selv noget at spise med, 

og Per sørger for drikkelse 

 


